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Ministerraad van 3 december 2004

De Ministerraad vergaderde op vrijdag 3 december 2004, Wetstraat 16 om
10 uur, onder het voorzitterschap van Eerste Minister Guy Verhofstadt.

De Ministerraad vergaderde op vrijdag 3 december 2004, Wetstraat 16 om 10 uur, onder het
voorzitterschap van Eerste Minister Guy Verhofstadt.

De Eerste Minister kondigde in de eerste plaats de beslissingen aan, aangaande justitie. Het gaat vooral
om beslissingen op het gebied van gezinsaangelegenheden, meer bepaald over de gelijkmatig verdeelde
bewaring van het kind bij scheiding van de ouders. Hij kondigde ook de beslissing aan, die bepaalt dat de
mensen die in België terecht stonden, onder bepaalde voorwaarden hun straffen in eigen land kunnen
uitzitten. De maatregel heeft betrekking op ongeveer duizend gedetineerden. Ter gelegenheid van het
internationale jaar van personen met een handicap keurde de Ministerraadeen aantal maatregelen goed,
die de interministeriële conferentie voor personen met een handicap had voorgesteld. Het gaat om een
ontwerp van koninklijk besluit tot verhoging van de inkomensvervangende tegemoetkoming voor personen
met een handicap ouder dan 21 jaar. Zo'n 75.000 personen maken aanspraak op de verhoging. De Eerste
Minister schonk ook aandacht aan de omzetting in Belgisch recht van alle Europese richtlijnen in het kader
van de liberalisering van gas en elektriciteit. Ook de europese richtlijnen over de genetisch gewijzigde
organismen zullen letterlijk in Belgisch recht worden omgezet. Guy Verhofstadt besprak ook drie
kernelementen uit het stabiliteitsprogramma 2005-2008. De verwachte groei van de Belgische economie is
sneller dan het Europees gemiddelde. De Belgische Regering verbindt zich ertoe om een beleid van
evenwicht of overschot te voeren. Verder stelt de Regering zich als doel, om wat de overheidsschuld
betreft in 2008 het Europese gemiddelde te halen. Ten slotte stelde hij de spaarders gerust. Niets
aangaande de roerende voorheffing op de inkomsten van de spaarboekjes is gewijzigd. Door de
indiviudalisering van de belastbare inkomsten als gevolg van de hervorming van de personenbelasting, is
de vrijstelling van de eerste schrijf van 1.520 euro interesten van toepassing op elke gehuwde of wettelijk
samenwonende partner. De dubbele vrijstelling is ook van toepassing wanneer het slechts om één
spaarboekje gaat, dat op naam van beide echtgenoten is geopend.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Kind in pleeggezin

Op voorstel van mevrouw Sabine Laruelle, Minister van Middenstand en Landbouw, en mevrouw
Gisèle Mandaila Malamba, Staatssecretaris voor het Gezin en Personen met een Handicap, keurde de
Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goed tot wijziging van het koninklijk besluit (*)
houdende regeling van de gezinsbijslag ten voordele van de zelfstandige.

Op voorstel van mevrouw Sabine Laruelle, Minister van Middenstand en Landbouw, en mevrouw Gisèle
Mandaila Malamba, Staatssecretaris voor het Gezin en Personen met een Handicap, keurde de
Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goed tot wijziging van het koninklijk besluit (*) houdende
regeling van de gezinsbijslag ten voordele van de zelfstandige.

Omwille van de billijkheid en de harmonisering tussen het kinderbijslagstelsel voor werknemers en
zelfstandigen, verwezenlijkt het ontwerp in het kinderbijslagstelsel voor zelfstandigen het principe dat een
forfaitaire bijslag toekent aan de vroegere bijslagtrekkende van een kind dat in een pleeggezin werd
geplaatst (**).Het bedrag toegekend aan de vroegere bijslagtrekkende voor het eerst geplaatste kind, zal
evenredig zijn met de verhouding tussen de basiskinderbijslag toegekend voor het eerste kind in het
stelsel voor zelfstandigen en in het stelsel voor werknemers.Op jaarbasis kost deze bijslag ongeveer
102.000 euro.De maatregel gaat in op 1 januari 2003.Het ontwerp wordt voor advies binnen vijf dagen aan
de Raad van State voorgelegd.(*) van 8 april 1976.(**) bij artikel 101 van de programmawet van 24
december 2002 ingevoerd en waarvan het bedrag en de toekenningsvoorwaarden bij koninklijk besluit van
11 juni 2003 zijn bepaald.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Steunactie voor de federale departementen

Op voorstel van de heer Marc Verwilghen, Minister van Economie, Energie, Buitenlandse Handel en
Wetenschapsbeleid, stemde de Ministerraad in met de actie ter ondersteuning van de strategische
prioriteiten van de Federale Overheid.

Op voorstel van de heer Marc Verwilghen, Minister van Economie, Energie, Buitenlandse Handel en
Wetenschapsbeleid, stemde de Ministerraad in met de actie ter ondersteuning van de strategische
prioriteiten van de Federale Overheid.

Deze actie heeft als doel op een snelle en efficiënte manier in te spelen op de behoeften van de federale
departementen aan doelgerichte, eenmalige en kortlopende acties (6 maanden - 1 jaar) en/of aan
onderzoeksacties in de strategische gebieden.Het gaat om een horizontale actie die open staat voor de
financiering van onderzoeksprogramma's in beleidsdomeinen die door de regeringsbeslissingen worden
bevorderd.Dit initiatief vormt een aanvulling op de thematische onderzoeksprogramma's van het federale
Wetenschapsbeleid.Er wordt voor dit initiatief een budget van 3,46 miljoen euro aan onderzoeksmiddelen
voor het jaar 2004 vrijgemaakt, wat neerkomt op een onderzoekscapaciteit van 55 mensen per jaar.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Eurocontrol

Op voorstel van de heer Karel De Gucht, Minister van Buitenlandse Zaken, keurde de Ministerraad een
voorontwerp van wet goed houdende instemming met twee internationale akten over Eurocontrol. (*)

Op voorstel van de heer Karel De Gucht, Minister van Buitenlandse Zaken, keurde de Ministerraad een
voorontwerp van wet goed houdende instemming met twee internationale akten over Eurocontrol. (*)

De Europese Organisatie voor de veiligheid van de luchtvaart (EUROCONTROL) is in 1960 opgericht bij een
internationaal verdrag. 31 Europese landen zijn lid van EUROCONTROL.De Organisatie, waarvan de zetel in
Brussel is gevestigd, ijvert voor de totstandkoming van een homogeen, pan-Europees systeem voor het
beheer van het luchtverkeer. Het systeem is immers essentieel om de huidige en toekomstige uitdagingen
van de luchtvaart aan te gaan, namelijk de verwachte stijging van het luchtverkeer verwerken en
tegelijkertijd de eisen inzake maximale veiligheid naleven, de kosten verminderen en het leefmilieu
beschermen.In 1992 werd beslist om het bestaande Verdrag te herzien, om de organisatie aan de nieuwe,
veranderende behoeften in de luchtvaartsector aan te passen. Ook het unanieme beslissingsproces is aan
wijziging toe, vermits het door het stijgend aantal lidstaten almaar moeilijker wordt. De belangrijkste
bepalingen, die aangepast zijn, behelzen:- de uitbreiding van het takenpakket- een nieuwe
organisatiestructuur met 3 beslissingsniveaus: de Algemene Vergadering, bestaande uit de Ministers van
Vervoer en Ministers van Defensie van de lidstaten, de Raad (samengesteld uit de directeuren-generaal
van de nationale luchtvaartautoriteiten) en ten slotte het Agentschap onder het gezag van de directeur-
generaal.Het herziene Verdrag heeft ook geleid tot de instelling van een aantal organen die moeten
toezien op een grotere transparantie van de activiteiten van EUROCONTROL.Wat de financiering betreft,
worden de reële kosten van zowel de regelgever(s) als de service provider(s) in overleg met de gebruikers-
luchtvaartmaatschappijen integraal op deze laatste verhaald.Het herziene Verdrag maakt tevens de
toetreding tot EUROCONTROL mogelijk van organisaties voor regionale economische integratie, zoals de
Europese Unie. De Europese Unie heeft van deze mogelijkheid gebruik gemaakt met de ondertekening van
het toetredingsprotocol te Brussel op 8 oktober 2002. De EU en EUROCONTROL zullen nauw gaan
samenwerken om ervoor te zorgen dat de voorschriften en strategieën op elkaar worden afgestemd en dat
doublures tussen beide partijen worden vermeden.Met name in het kader van de op stapel staande
Europese regelgeving inzake de totstandbrenging van een Gemeenschappelijk Europees Luchtruim zullen
gezamenlijke politieke acties nodig zijn, mede om dat initiatief in een pan-Europese context te
plaatsen.Voor de technische werkzaamheden strekkende tot het opstellen van communautaire
voorschriften in het kader van het gemeenschappelijk Europees luchtruim zal een beroep worden gedaan
op de deskundigheid van EUROCONTROL voor vraagstukken waarvoor deze organisatie bevoegd is en met
inachtneming van voorwaarden die zullen worden opgenomen in een samenwerkingsovereenkomst tussen
de Europese Commissie en EUROCONTROL. Voortaan is de EU in staat om binnen EUROCONTROL de
bevoegdheden uit te oefenen die haar door haar lidstaten zijn verleend op de gebieden die onder het
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herziene verdrag vallen. Nationale veiligheid en defensie vallen daar evenwel niet onder.Het
Toetredingsprotocol voorziet in gezamenlijke deelname van de EU en haar lidstaten aan EUROCONTROL,
waarbij ze hun stemrecht delen.(*) Protocol tot consolidatie van het Internationaal Verdrag tot
samenwerking in het belang van de Veiligheid van de luchtvaart 'Eurocontrol' van 13 december 1960,
zoals meermalen gewijzigd, en bijlagen I,II,III en IV, gedaan te Brussel op 27 juni 1997.Protocol tot
toetreding van de Europese Gemeenschap tot het Internationaal Verdrag tot samenwerking in het belang
van de veiligheid van de luchtvaart 'Eurocontrol' van 13 december 1960, zoals meermalen gewijzigd, en
door het Protocol van 27 juni 1997 geconsolideerd, en Slotakte, gedaan te Brussel op 8 oktober 2002.

Gepubliceerd door FOD Kanselarij van de Eerste Minister - algemene directie Externe Communicatie
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

BLEU

Op voorstel van de heer Karel De Gucht, Minister van Buitenlandse Zaken, keurde de Ministerraad een
ontwerp van wet goed, houdende instemming met de overeenkomst tussen de Belgisch-Luxemburgse
Economische Unie en Bosnië-Herzegovina, inzake de wederzijdse bevordering en bescherming van
investeringen.(*)

Op voorstel van de heer Karel De Gucht, Minister van Buitenlandse Zaken, keurde de Ministerraad een
ontwerp van wet goed, houdende instemming met de overeenkomst tussen de Belgisch-Luxemburgse
Economische Unie en Bosnië-Herzegovina, inzake de wederzijdse bevordering en bescherming van
investeringen.(*)

De overeenkomst heeft als doel de economische samenwerking tussen de betrokken landen te versterken.
Ze bevat onder meer bepalingen over de rechtvaardige en billijke behandeling van investeringen, een
vlugge en adequate schadeloosstelling bij onteigening en de vrije overmaking van inkomsten.Ze voorziet
ook in een procedure om de geschillen te regelen, die kunnen ontstaan tussen een investeerder en het
gastland van zijn investering en de mogelijkheid om beroep te doen op internationale arbitrage.(*) op 3
maart 2004 te Sarajevo ondertekend.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Intelsat

Op voorstel van de heer Karel De Gucht, Minister van Buitenlandse Zaken, keurde de Ministerraad een
ontwerp van wet goed, houdende instemming met de wijzigingen aan de overeenkomst inzake de
internationale organisatie voor satellietcommunicatie 'INTELSAT'. (*)

Op voorstel van de heer Karel De Gucht, Minister van Buitenlandse Zaken, keurde de Ministerraad een
ontwerp van wet goed, houdende instemming met de wijzigingen aan de overeenkomst inzake de
internationale organisatie voor satellietcommunicatie 'INTELSAT'. (*)

De intergouvernementele organisatie INTELSAT 'International Telecommunications Satellite' is in 1964
opgericht om een wereldwijd systeem voor satellietcommunicatie op te zetten en te exploiteren. Het
systeem telt nu meer dan twintig satellieten in een geostationaire baan rond de aarde op 42.000 km
boven de evenaar en verstrekt nu over de hele wereld telecommunicatiediensten. Het satellietsysteem
speelt vooral een sleutelrol voor de intercontinentale openbare telefoniediensten en voor
televisieheruitzendingen in wereldomspannende televisie van alle grote actuele evenementen
(bijvoorbeeld grote sportevenementen, zoals de wereldbeker voetbal en de Olympische Spelen). België
was een van de grondleggers van deze organisatie. De openbare telecommunicatieoperator Belgacom is
er nog altijd een actief lid van. In de jaren '60 hadden de regeringen bij de oprichting van INTELSAT
gekozen voor een statuut van internationale coöperatieve vereniging met eenintergouvernementeel
statuut, gezien de aanzienlijke industriële risico's die de ruimtevaartindustrie inhield. De jongste jaren is er
echter een volledige liberalisering van de telecommunicatiesector aan de gang. In de Europese Unie
installeren zich nieuwe privé-constellaties van communicatiesatellieten en is er een beduidende
technologische vooruitgang, in het bijzonder op gebied van onderzeese glasvezelkabels en technieken
voor digitale datatransmissie. In die nieuwe omstandigheden drong zich een wijziging op van het statuut
van de intergouvernementele organisatie INTELSAT om de voorwaarden inzake eerlijke mededinging op de
telecommunicatiemarkt te vrijwaren. De vertegenwoordigers van de regeringen van de lidstaten van
INTELSAT hebben daarom in 2000 beslist om die oude organisatie grondig te hervormen door alle
commerciële activiteiten en alle activa ervan, in het bijzonder de communicatiesatellieten, over te dragen
aan een privé-onderneming naar Amerikaans recht, INTELSAT Ltd. Gezien het vitale belang van het
INTELSAT-satellietsysteem, voornamelijk voor de minst geavanceerde landen van de wereld, zal die privé-
onderneming onderworpen blijven aan het toezicht van een nieuwe organisatie met intergouvernementeel
karakter, de ITSO 'International Telecommunications Satellite Organization'. De ITSO zal erover waken dat
de onderneming INTELSAT Ltd. een aantal basisprincipes naleeft die garanderen dat de gebruikers in de
landen die vitale verbindingslijnen nodig hebben, een niet-discriminerende toegang tot de INTELSAT-
satellieten behouden. De zetels van de intergouvernementele organisatie ITSO en van de privé-
onderneming INTELSAT Ltd. blijven in Washington D.C. in de Verenigde Staten. De jongste jaren hebben
twee andere intergouvernementele organisaties voor ruimtecommunicatie al een vergelijkbare
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herstructurering doorgemaakt. Het gaat om INMARSAT dat mobiele satellietdiensten, vooral aan boord van
schepen, levert en EUTELSAT dat satellietcommunicatiediensten in de regio van het Europese continent
verstrekt. Het wetsontwerp heeft als doel de wijziging van de INTELSAT-overeenkomsten door België goed
te keuren. De grondige reorganisatie ligt in de lijn van de politieke doelstellingen die al jarenlang in de
telecommunicatiesector worden nagestreefd, zowel op Belgisch niveau als in de context van de Europese
Unie.(*) aangenomen te Washington op 17 november 2000.

Gepubliceerd door FOD Kanselarij van de Eerste Minister - algemene directie Externe Communicatie
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Overdracht naar FAVV

Op voorstel van de heer Guy Verhofstadt, Eerste Minister, keurde de Ministerraad een ontwerp van
koninklijk besluit goed tot wijziging van het koninklijk besluit (*) tot overdracht van personeelsleden
van het Ministerie van Middenstand en Landbouw naar de voorlopige cellen van het Federaal
Agentschap voor de Veiligheid van de Voedselketen en van de Federale overheidsdiensten.

Op voorstel van de heer Guy Verhofstadt, Eerste Minister, keurde de Ministerraad een ontwerp van
koninklijk besluit goed tot wijziging van het koninklijk besluit (*) tot overdracht van personeelsleden van
het Ministerie van Middenstand en Landbouw naar de voorlopige cellen van het Federaal Agentschap voor
de Veiligheid van de Voedselketen en van de Federale overheidsdiensten.

Het ontwerp corrigeert het bovenvermeld koninklijk besluit, aangezien vijf personen per ongeluk werden
overgedragen, ofschoon ze bij de overdracht op 1 oktober 2002 niet meer in dienst waren bij het
Ministerie.(*) van 29 september 2002.

Gepubliceerd door FOD Kanselarij van de Eerste Minister - algemene directie Externe Communicatie
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Bestuursovereenkomst

De Ministerraad nam kennis van het verslag over de stand van zaken van de uitvoering van de eerste
bestuursovereenkomst van tien openbare instellingen van sociale zekerheid, gesloten voor de periode
2002-2004.

De Ministerraad nam kennis van het verslag over de stand van zaken van de uitvoering van de eerste
bestuursovereenkomst van tien openbare instellingen van sociale zekerheid, gesloten voor de periode
2002-2004.

DSe bstuursovereenkomsten van de volgende tien openbate instellingen van sociale zekerheid traden op 1
janueri 2002 inwerking en liepen op 31 december 2004 af: RSZ, RVP, RJV, RKW, RIZIV, RSZPPO, FAO, KSZ,
RSVZ, RVA. Vijf overblijvende instellingen (HZIV, HVKZ, FBZ, DOSZ, HVW) hebben een
bestuursovereeenkomst afgesloten voor de periode van 1 januari 2003 tot 31 december 2005.De Directie-
generaal Sociaal beleid van FOD Sociale Zekerheid stelde het verslag op. Het behandelt volgende
aspecten:- de inventarisering van de interne en externe factoren die een mogelijke impact uitoefenen op
de uitvoering van de betrokken bestuursovereenkomsten- een stand van zaken van de uitvoering van de
bestuursovereenkomsten voor de begrotingsjatren 2002 en 2003. - een invetaru-isering van de
belangrijkste feiten aangaande de opmaak, het afsluiten en de opvolging en gebruik van de
bestuursovereenkomsten.De Ministerraad droeg de voogdijministers op om:- aan de beheerscomités van
de betrokken instellingen het globaal syntheseverslag en hun individueel syntheseverslag voor te leggen.-
de aandachtspunten verder uit te werken tot concrete verbeteringsvoorstellen in het liucht van de
komende onderhandelingen voor de nieuwe bestuursovereenkomsten.

Gepubliceerd door FOD Kanselarij van de Eerste Minister - algemene directie Externe Communicatie
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Logistieke ondersteuning van wapen- en subsystemen

Op voorstel van de heer André Flahaut, Minister van Landsverdediging, gaf de Ministerraad zijn
toestemming om een leverings- en dienstencontract met de Amerikaanse overheid af te sluiten voor
de logistieke ondersteuning van de gemeenschappelijke wapen- en subsystemen van de United
States Air Force (USAF) en de Luchtcomponent via de procedure Foreign Military Sales (FMS).

Op voorstel van de heer André Flahaut, Minister van Landsverdediging, gaf de Ministerraad zijn
toestemming om een leverings- en dienstencontract met de Amerikaanse overheid af te sluiten voor de
logistieke ondersteuning van de gemeenschappelijke wapen- en subsystemen van de United States Air
Force (USAF) en de Luchtcomponent via de procedure Foreign Military Sales (FMS).

De bedoeling is de logistieke ondersteuning voor de periode 2005 tot 2008 te verlengen, door het afsluiten
van twee nieuwe contracten van de types Q-case (bestellen van diensten) en K-case (bestellen van
wisselstukken). Dankzij deze contracten kan men de continuïteit van de ondersteuning van de
verschillende systemen waarborgen, in het kader van het Stuurplan van Defensie.

Gepubliceerd door FOD Kanselarij van de Eerste Minister - algemene directie Externe Communicatie
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

GNOME motoren van de Sea King

Op voorstel van de heer André Flahaut, Minister van Landsverdediging, gaf de Ministerraad groen licht
om een meerjarig open onderhoudscontract af te sluiten met de Noorse Luchtmacht voor het
onderhoud en de herstelling van de GNOME motoren van de Sea King.

Op voorstel van de heer André Flahaut, Minister van Landsverdediging, gaf de Ministerraad groen licht om
een meerjarig open onderhoudscontract af te sluiten met de Noorse Luchtmacht voor het onderhoud en de
herstelling van de GNOME motoren van de Sea King.

Men zal rechstreekse onderhandelingen met de Norwegian Defense Logistics Organisation aanvatten, om
een ondersteuning van het Air Depot KJELLER voor de GNOME te bekomen.

Gepubliceerd door FOD Kanselarij van de Eerste Minister - algemene directie Externe Communicatie
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Dossiers rampenschade

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnelandse Zaken, gaf de Ministerraad zijn
toestemming om het contract van een administratief personeelslid in de Provincie West-Vlaanderen
voor een duur van zes maanden te verlengen, in het kader van de dossiers voor rampenschade.

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnelandse Zaken, gaf de Ministerraad zijn
toestemming om het contract van een administratief personeelslid in de Provincie West-Vlaanderen voor
een duur van zes maanden te verlengen, in het kader van de dossiers voor rampenschade.

De situatie in West-Vlaanderen is van die aard dat de achterstand onmogelijk binnen een redelijke termijn
kan worden weggewerkt als niet een van de drie contracten die op 30 november 2004 aflopen, worden
verlengd.154 dossiers algemene rampen en 346 dossiers landbouwrampen moeten nog worden
afgehandeld. Bovendien werd een aanvraag tot erkenning van de hevige onweersbuien van 15 en 16
augustus 2004 als algemene ramp ingediend.

Gepubliceerd door FOD Kanselarij van de Eerste Minister - algemene directie Externe Communicatie
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Belastingvermindering voertuig

Op voorstel van de heer Didier Reynders, Minister van Financiën, keurde de Ministerraad een ontwerp
van koninklijk besluit goed (*) inzake belastingvermindering voor uitgaven voor de verwerving van
een voertuig met een maximale uitstoot van 115 gram CO2 per kilometer.

Op voorstel van de heer Didier Reynders, Minister van Financiën, keurde de Ministerraad een ontwerp van
koninklijk besluit goed (*) inzake belastingvermindering voor uitgaven voor de verwerving van een
voertuig met een maximale uitstoot van 115 gram CO2 per kilometer.

Het ontwerp legt de toepassingsmodaliteiten van de belastingvermindering vast, die ingevoerd werd, om
de verwerving van nieuwe voertuigen met een maximale uitstoot van 115 gram CO2 per kilometer aan te
moedigen. Het gaat om voertuigen vanaf 1 januari 2005 in nieuwe staat verworven: auto's, auto's voor
dubbel gebruik en minibussen die nog niet in België of in het buitenland werden ingeschreven. De
verkoper dient dit op de aankoopfactuur van het voertuig te bevestigen. De aankoper dient de
aankoopfactuur en het bewijs van betaling ter beschikking van FOD Financiën te houden. (*) tot wijziging
van het KB/WIB 92.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Tegemoetkoming aan personen met handicap

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, en mevrouw
Gisèle Mandaila Malamba, Staatssecretaris voor het Gezin en Personen met een handicap, keurde de
Ministerraad in tweede lezing een ontwerp van koninklijk besluit goed tot uitvoering van de wet (*)
betreffende de tegemoetkomingen aan personen met een handicap en tot wijziging van het koninklijk
besluit betreffende de inkomensvervangende tegemoetkoming en de integratietegemoetkoming.

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, en mevrouw
Gisèle Mandaila Malamba, Staatssecretaris voor het Gezin en Personen met een handicap, keurde de
Ministerraad in tweede lezing een ontwerp van koninklijk besluit goed tot uitvoering van de wet (*)
betreffende de tegemoetkomingen aan personen met een handicap en tot wijziging van het koninklijk
besluit betreffende de inkomensvervangende tegemoetkoming en de integratietegemoetkoming.

Het ontwerp werd aan de opmerkingen van de Raad van State aangepast. Het ontwerp verhoogt de
bedragen (buiten index) van de inkomensvervangende tegemoetkoming met 1% op 1 oktober 2004, met
1% op 1 oktober 2006 en met 2% op 1 oktober 2007. Het voert een beslissing van de Ministerraad van 20
maart 2004 uit.Er zijn inkomensgrenzen bepaald voor de integratietegemoetkoming voor de persoon met
een handicap. Daarbij is ook een categorievrijstelling bepaald. Het is de bedoeling om enkel het bedrag
van de inkomensvervangende tegemoetkoming te verhogen. Voortaan kan men een duidelijk onderscheid
maken tussen het bedrag van de inkomensvervangde tegemoetkoming en het bedrag van de
categorievrijstelling voor de integratietegemoetkoming.(*) van 27 februari 1987, artikel 6 §6.(**) van 6 juli
1987, artikel 9ter, §6 en §7.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Dienstvrijstelling

Op voorstel van de heer Christian Dupont, Minister van Ambtenarenzaken, keurde de Ministerraad
een omzendbrief goed betreffende een halve dag dienstvrijstelling op 24 december 2004 en de
brugdagen voor 2005.

Op voorstel van de heer Christian Dupont, Minister van Ambtenarenzaken, keurde de Ministerraad een
omzendbrief goed betreffende een halve dag dienstvrijstelling op 24 december 2004 en de brugdagen
voor 2005.

Zoals afgesproken, zal de minister binnenkort een omzendbrief versturen naar alle diensten waarin de
personeelsleden op 24 december 2004 een halve dag dienstvrijstelling wordt verleend. Daarnaast vallen
volgende feestdagen in 2005 op een dinsdag of een donderdag: 5 mei (Hemelvaart), 21 juli (Nationale
Feestdag), 1 november (Allerheiligen). Om specifieke reglementen te vermijden in sommige diensten, die
tot verwarring zouden kunnen leiden bij de diensten en bij de bevolking, stelt Christian Dupont voor aan
alle personeelsleden dienstvrijstelling toe te kennen op: - vrijdag 6 mei - vrijdag 22 juli - maandag 31
oktober Zo wordt een zelfde reglement en behandeling gegarandeerd voor alle personeelsleden. Door
deze maatregel op tijd bekend te maken, is het voor iedereen duidelijk dat de betreffende diensten,
administraties en organen die dagen niet zullen kunnen worden gecontacteerd.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Huur complex 'Coeur de Ville'

Op voorstel van de heer Didier Reynders, Minister van Financiën, stemde de Ministerraad in met de
huur van een deel van het complex 'Coeur de Ville' in Ottignies.

Op voorstel van de heer Didier Reynders, Minister van Financiën, stemde de Ministerraad in met de huur
van een deel van het complex 'Coeur de Ville' in Ottignies.

Een deel van de tweede verdieping van het complex 'Coeur de Ville' in Ottignies wordt gehuurd om er de
provinciale controle-eenheid van Waals-Brabant van het Federaal Agentschap voor de Veiligheid van de
Voedselketen te vestigen. Het personeel van de controle-eenheid bestaat uit personeelsleden van
geografisch verspreide instellingen die ressorteerden onder de Ministeries van Landbouw en van
Volksgezondheid en die nu zijn afgeschaft. De groepering in een vestiging komt de werking van de dienst
ten goede.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Onderdanen van de Zwitserse Bondsstaat

Op voorstel van de heer Christian Dupont, Minister van Ambtenarenzaken, keurde de Ministerraad
een ontwerp van koninklijk besluit goed tot wijziging van het koninklijk besluit (*) houdende het
statuut van het Rijkspersoneel en van het koninklijk besluit (**) houdende bezoldigingsregeling van
het personeel van de federale overheidsdiensten.

Op voorstel van de heer Christian Dupont, Minister van Ambtenarenzaken, keurde de Ministerraad een
ontwerp van koninklijk besluit goed tot wijziging van het koninklijk besluit (*) houdende het statuut van het
Rijkspersoneel en van het koninklijk besluit (**) houdende bezoldigingsregeling van het personeel van de
federale overheidsdiensten.

Het ontwerp breidt de toegang tot betrekkingen die niet met de uitoefening van het openbaar gezag zijn
verbonden of die niet ten doel hebben de algemene belangen van de Staat of andere openbare instanties
te behartigen, naar Zwitserse onderdanen uit.(*) van 2 okotber 1937.(**) van 29 juni 1973.(***) conform
de overeenkomst tussen de Europese Gemeenschap en haar lidstaten, enerzijds, en de Zwitserse
Bondsstaat, anderzijds, over het vrije verkeer van personen, gedaan te Luxelburg op 21 juni 1999 en
goedgekeurd bij een wet van 30 januari 2002.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Betaling van uitgaven Landsverdediging

Op voorstel van de heer André Flahaut, Minister van Landsverdediging, stemde de Ministerraad in met
de betaling van uitgaven boven de limiet van de kredieten ingeschreven in de wet van 13 juli 2004
houdende eerste aanpassing van de algemene uitgavenbegroting, afdeling 16 - Ministerie van
Landsverdediging - van het begrotingsjaar 2004. (*)

Op voorstel van de heer André Flahaut, Minister van Landsverdediging, stemde de Ministerraad in met de
betaling van uitgaven boven de limiet van de kredieten ingeschreven in de wet van 13 juli 2004 houdende
eerste aanpassing van de algemene uitgavenbegroting, afdeling 16 - Ministerie van Landsverdediging -
van het begrotingsjaar 2004. (*)

Het gaat om de budgettaire middelen die bijkomende kosten moeten dekken voor:- militaire operaties in
het buitenland die het gevolg zijn van recente wijzigingen in de uitvoering van het programma. - bijdragen
voor het Military Budget Committee, het programma internationale infrastructuur van de NAVO (NSIP) en
in het kader van Hélios.- bijkomende uitgaven als gevolg van toegenomen energieprijzen.- bijkomende
personeelsuitgaven voor de uitvoering van Copernicus maatregelen 2004 en de vervroegde
indexsprong.De budgettaire middelen worden gecompenseerd door de versnelde uitvoering van de
maatregelen voor de optimalisaties 2004 en 2005 en de aanpassingen die het gevolg zijn van de
uitvoering van aankoopdossiers in 2004.(*) maar aanrekenbaar op de kredieten ingeschreven in het
wetsontwerp houdende de tweede aanpassing van de algemene uitgavenbegroting voor het
begrotingsjaar 2004 - sectie 16 - Landsverdediging.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Lening

Op voorstel van de heer Didier Reynders, Minister van Financiën, de heer Marc Verwilghen, Minister
van Buitenlandse Handel, en de heer Armand De Decker, Minister van Ontwikkelingssamenwerking,
keurde de Ministerraad de toekenning van nieuwe staatsleningen goed.

Op voorstel van de heer Didier Reynders, Minister van Financiën, de heer Marc Verwilghen, Minister van
Buitenlandse Handel, en de heer Armand De Decker, Minister van Ontwikkelingssamenwerking, keurde de
Ministerraad de toekenning van nieuwe staatsleningen goed.

Het gaat om volgende staatsleningen:- een staatslening ten gunste van Ivoorkust voor een bedrag van
2.300.000 euro ter financiering van een project voor de rehabilitatie van de afvalwatercollectorvan Abobo
in Abidjan,- een staatslening ten gunste van Algerije voor een bedrag van 7.101.984 euro voor de
financiering van een project voor de productie en levering van 29 bussen voor stedelijk vervoer. Aangezien
de nog beschikbare middelen op het programma 2004 ontoereikend zijn, zal dit project op het programma
van 2005 worden ingeschreven.De Ministerraad stemde vervolgens in met de aanwending van een bedrag
van 564.000 euro van het nog beschikbaar saldo van in het verleden aan de DRC toegekende
staatsleningen voor een bijkomende financiering van een project voor de gedeeltelijke rehabilitatie van de
elektriciteitscentrale van Tshopo en van het distributienet voor de stad Kisangani.Het stelsel der
staatsleningen werd in 1964 opgericht en machtigt de Minister van Financiën en de Minister van
Buitenlandse Handel gezamenlijk een financiële bijstand aan de ontwikkelingslanden toe te kennen, om
hen in de mogelijkheid te stellen zich, tegen zeer gunstige voorwaarden, Belgische goederen en diensten
aan te schaffen die voor hun economische en sociale ontwikkeling onontbeerlijk zijn. Hierdoor zijn die
staatsleningen ook een instrument van de Belgische internationale samenwerking.De leningen worden aan
bijzonder milde voorwaarden toegekend daar ze pas na een respijttermijn van 10 jaar in 20 gelijke
annuïteiten terugbetaalbaar zijn. De lening aan Ivoorkust is renteloos en de intrestvoet voor de lening aan
Algerije bedraagt 2%.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Fedra

Op voorstel van de heer Christian Dupont, Minister van Ambtenarenzaken, stemde de Ministerraad in
met de verlenging voor het jaar 2005 van de overeenkomst met de onderneming F-Twee uit Gent
voor het realiseren, het drukken en het verzenden van het tijdschrift Fedra, bestemd voor alle
statutaire en contractuele personeelsleden van de federale overheid en voor een beperkt aantal
externe doelgroepen.

Op voorstel van de heer Christian Dupont, Minister van Ambtenarenzaken, stemde de Ministerraad in met
de verlenging voor het jaar 2005 van de overeenkomst met de onderneming F-Twee uit Gent voor het
realiseren, het drukken en het verzenden van het tijdschrift Fedra, bestemd voor alle statutaire en
contractuele personeelsleden van de federale overheid en voor een beperkt aantal externe doelgroepen.

Het tijdschrift Fedra heeft als opdracht op kritische en constructieve manier de ambtenaren te informeren
over wat er leeft binnen de federale overheid. Fedra verschijnt tien maal per jaar en elke editie kent een
oplage van 92.000 exemplaren. De resultaten van een onderzoek naar de graad van tevredenheid van het
personeel plaatsen Fedra op de eerste plaats van de communicatiekanalen die de federale ambtenaren
raadplegen (76%).Het gaat om de tweede verlenging van de opdracht. De uitgave voor het jaar 2005
wordt geschat op 952.850,40 euro, BTW inbegrepen.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Toezicht financiële sector

Op voorstel van de heer Didier Reynders, Minister van Financiën, keurde de Ministerraad een ontwerp
van amendement van het wetsontwerp goed tot wijziging van de wet (*) betreffende het toezicht op
de financiële sector en de financiële diensten (**).

Op voorstel van de heer Didier Reynders, Minister van Financiën, keurde de Ministerraad een ontwerp van
amendement van het wetsontwerp goed tot wijziging van de wet (*) betreffende het toezicht op de
financiële sector en de financiële diensten (**).

Het ontwerp last in de wet een bijkomende machtiging in, die nodig is om een Europese richtlijn (***)
betreffende de handel met voorwetenschap en marktmanipulatie in Belgisch recht om te zetten. De
richtlijn is in essentie al in de wet omgezet. De uitvoeringsrichtlijnen verduidelijken en vervolledigen echter
de administratieve regeling. Om machtsmisbruiken te voorkomen, voeren ze nieuwe administratieve
verplichtingen in, zoals: - de verplichting verdachte verrichtingen aan te geven, - de verplichting om lijsten
van ingewijden bij te houden, - de verplichting voor leiders om de vennootschap in kennis te stellen van de
verrichtingen die ze uitvoeren. In geval van niet-naleving van deze verplichtingen kan men administratieve
sancties opleggen. (*) van 2 augustus 2002. (**) en van artikel 40 van het koninklijk besluit van 25 maart
2003 tot uitvoering van artikel 45, §2, van die wet. (***) 2003/6/EG van het Europees Parlement en de
Raad van 28 januari 2003.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Gdnet

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse Zaken, gafde Ministerraad zijn
toestemming voor de toewijzing van een meerjarige open overeenkomst van diensten,
(2004-2005-2006), om het Gdnet-systeem ten voordele van de Federale Politie op punt te stellen en
te onderhouden.

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse Zaken, gafde Ministerraad zijn
toestemming voor de toewijzing van een meerjarige open overeenkomst van diensten, (2004-2005-2006),
om het Gdnet-systeem ten voordele van de Federale Politie op punt te stellen en te onderhouden.

Het gaat om een onderhandelingsprocedure zonder bekendmaking met de firma HP-COMPAQ.Gdnet is een
geheel van hardware en software dat de politiediensten in staat stelt om via het HILDE-netwerk de
verschillende gecentraliseerde informaticasystemen, al dan niet in het beheer van de politie (fototheek,
wegeninformatie, Rijksregister...), gedecentraliseerd te gebruiken.Het systeem is ook een kruispunt voor
de transit van gegevens en voor de toegangscontrole van verschillende systemen, zoals het intranet en de
verschillende portaalsites.Het werd in 1992 in onderhandelingsprocedure met de firma DIGITAL (nu HP-
Compaq) in het kader van een outsourcing ontwikkeld.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Genetisch gewijzigde organismen

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid en de heer
Bruno Tobback, Minister van Leefmilieu, keurde de Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit (*)
goed tot reglementering van de doelbewuste introductie in het leefmilieu en van het in de handel
brengen van genetisch gewijzigde organismen of producten die er bevatten.

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid en de heer Bruno
Tobback, Minister van Leefmilieu, keurde de Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit (*) goed tot
reglementering van de doelbewuste introductie in het leefmilieu en van het in de handel brengen van
genetisch gewijzigde organismen of producten die er bevatten.

In het eerste deel behandelt het ontwerp de doelbewuste aanwending van GGO's voor andere doeleinden
dan het in de handel brengen, hetzij de introductie voor experimentele doeleinden (veldproef of
farmaceutische proeven).Een samenwerkingsakkoord tussen de Federale Staat en de Gewesten
organiseert de verdeling van de bevoegdheden terzake.Het ontwerp regelt ook het in de handel brengen
van GGO's (invoer van zaden/kiemen, transformatie, dierenvoeding,cultiveren op EU grondgebied) als
product of in producten. Ook de organisatie van een volksraadpleging bij aanvang van de procedure en de
voorlichting an het publiek is voorzien, ook op het niveau van de gemeenten waar de proeven
plaatsvinden. Het ontwerp wordt voor advies aan de Raad van State overgemaakt.(*) die de Europese
richtlijn 2001/18 in Belgisch recht omzet, die de voorafgaande richtlijn 90/220/EEG omgezet door het
koninklijk besluit van 18 december 1998 opheft.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Geïntegreerde diensten voor thuiszorg

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, keurde de
Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goed tot vaststelling van het bedrag van de toelage
toegekend aan de erkende geïntegreerde diensten voor thuisverzorging overeenkomstig het
koninklijk besluit (*) tot vaststelling van de normen voor de bijzondere erkenning van geïntegreerde
diensten voor thuisverzorging en de voorwaarden voor het toekennen van deze toelage.

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, keurde de
Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goed tot vaststelling van het bedrag van de toelage
toegekend aan de erkende geïntegreerde diensten voor thuisverzorging overeenkomstig het koninklijk
besluit (*) tot vaststelling van de normen voor de bijzondere erkenning van geïntegreerde diensten voor
thuisverzorging en de voorwaarden voor het toekennen van deze toelage.

De subsidie bestaat uit een forfaitair bedrag van 0,19 euro per jaar per inwoner van de zorgregio.(*) van 8
juli 2002.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Taxipost

Op voorstel van de heer Johan Vande Lanotte, Minister van Begroting en Overheidsbedrijven, keurde
de Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goed tot machtiging van De Post, nv van publiek
recht, om haar dochteronderneming Taxipost bij de uitvoering van bepaalde taken van openbare
dienst te betrekken.

Op voorstel van de heer Johan Vande Lanotte, Minister van Begroting en Overheidsbedrijven, keurde de
Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goed tot machtiging van De Post, nv van publiek recht, om
haar dochteronderneming Taxipost bij de uitvoering van bepaalde taken van openbare dienst te
betrekken.

Het gaat onder andere om de distributie in België van postpakketen van 5 kg of meer. De internationale
afhandeling van postpaketten van 2 kg of meer gebeurt via afspraken die Taxipost met de buitenlandse
operatoren heeft gemaakt.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Objectivering selectieprocedures openbaar ambt

Op voorstel van de heer Christian Dupont, Minister van Ambtenarenzaken, keurde de Ministerraad in
tweede lezing de ontwerpen van koninklijk besluit goed betreffende de objectivering van de
wervingsprocedures van de statutairen en de contractuelen binnen het openbaar ambt.

Op voorstel van de heer Christian Dupont, Minister van Ambtenarenzaken, keurde de Ministerraad in
tweede lezing de ontwerpen van koninklijk besluit goed betreffende de objectivering van de
wervingsprocedures van de statutairen en de contractuelen binnen het openbaar ambt.

Ieder jaar organiseert Selor meer dan honderd wervingsexamens (of vergelijkende selecties) om
wervingsreserves van statutaire personeelsleden aan te leggen. Gemiddeld schrijven zich ongeveer 50.000
personen in, met een slaagpercentage van ongeveer 25%.Ofschoon het federale selectiebureau een
belangrijke rol vervult bij de organisatie van dit soort examens, was het sinds de laatste hervorming niet
betrokken bij het grootste deel van het selectieproces: geen opvolging van de aangelegde reserves, weinig
of geen tussenkomst in de aanwerving van contractuelen...Met het oog op een grotere efficiëntie, meer
transparantie en objectiviteit in de werving binnen het openbaar ambt, bekrachtigen de goedgekeurde
besluiten de centrale rol van Selor in het hele selectieproces.In het geval van de statutairen, bepaalt het
ontwerp van koninklijk besluit:1. De afschaffing van het systeem dat de kandidaten onderverdeelt in
groepen A, B, C, D (zeer geschikt, geschikt, minder geschikt, niet geschikt) en de verplichting voor de
rekruteringsdiensten om een klassement te respecteren op basis van de resultaten die de kandidaten
tijdens de selectie hebben behaald. Dit systeem is veel soepeler en eenvoudiger en garandeert een
objectieve en transparante werving.2. De verplichting voor de dienst die een kandidaat uit een algemene
reserve wenst te rekruteren:- ofwel om de kandidaat onmiddellijk aan te werven door de volgorde van het
klassement te respecteren,- ofwel om een zogenaamde aanvullende proef te organiseren, op basis van
een vooraf vastgelegd functieprofiel. Op die manier zal er in plaats van een eenvoudig interview een
echte, objectieve selectieproef plaatsvinden, gevalideerd door Selor.3. De centrale rol van Selor in de
controle van de selectie-examens: Selor zal van ambtswege optreden als voorzitter van de selectiejury om
het onpartijdige karakter en de kwaliteit van de proeven van om het even welk type te versterken. 4. Ten
slotte, de centralisering van de wervingsreserves: tot op heden bestond er geen enkele reglementering
betreffende het beheer van de reserves, dat de facto toevertrouwd werd aan de verschillende
overheidsdiensten. Een gecentraliseerd en coherent beheer van de reserves zal het mogelijk maken:- er
zeker van te zijn dat de volgorde van het klassement werd gerespecteerd,- op ieder moment een globaal
en geactualiseerd beeld te hebben van iedere reserve,- het aantal administratieve stappen te beperken en
de aanstellingstermijn te verkorten,- de transparantie te verhogen voor de kandidaat, die op elk moment
te weten kan komen waar hij zich in de reserve situeert.In het geval van de contractuelen, voor wie er nog
geen enkel kader bestaat dat de aanwervingsprocedure regelt, bepaalt het ontwerp van koninklijk
besluit:1) De invoering van een prioriteit voor de laureaten van de vergelijkende selecties bij de
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aanwerving voor contractuele functies. Selor zal voortaan een databank ter beschikking stellen van de
rekruterende diensten, waarin de volgende categorieën zijn opgenomen:- de kandidaten voor een
contractuele betrekking- de kandidaten voor een statutaire betrekking die geïnteresseerd zijn in een
contractuele betrekking in afwachting van een definitieve situatie.De dienst zal voorrang moeten geven
aan deze laatsten, maar zal ook contractuele kandidaten mogen aanwerven, waarbij zijn keuze moet
worden gerechtvaardigd. Deze bepaling versterkt het uitzonderlijke en tijdelijke karakter van de
contractuele aanwerving binnen de federale overheid.2) De invoering van de verplichting om te slagen
voor een gecentraliseerde selectietest die door Selor werd goedgekeurd voor iedere aanwerving met een
arbeidsovereenkomst.De bepalingen hebben als doel een gelijke behandeling tussen de verschillende
overheidsdiensten te garanderen en iedereen de mogelijkheid te bieden snel en gemakkelijk aan de slag
te gaan of in het openbaar ambt te evolueren. Volgens de Minister zijn onpartijdigheid, transparantie en
efficiëntie de sleutelwoorden van een werving die de waarden van de openbare dienstverlening
respecteert. Selor vervult in dit opzicht een hoofdrol door de transparantie van zijn procedures te
garanderen en moderne rekruteringsmethodes te gebruiken.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Modernisering openbare statistiek

Op voorstel van de heer Marc Verwilghen, Minister van Economie, keurde de Ministerraad een
voorontwerp van wet goed tot wijziging van de wet (*) betreffende de openbare statistiek.

Op voorstel van de heer Marc Verwilghen, Minister van Economie, keurde de Ministerraad een voorontwerp
van wet goed tot wijziging van de wet (*) betreffende de openbare statistiek.

Het voorontwerp moderniseert het wettelijk kader inzake de openbare statistiek en geeft een antwoord op
een aantal hangende problemen.PrivacyVroeger bestond er onduidelijkheid over de toepassing van de
wetgeving betreffende de bescherming van de persoonlijke levenssfeer inzake openbare statistiek. Deze
discussie wordt definitief gesloten en de toepassing van de privacywetgeving wordt ondubbelzinnig
bevestigd. Verder wordt de wetgeving aangepast in het licht van de Europese regelgeving inzake
privacybescherming.(**)CertificatieHet wordt voortaan mogelijk om de methodes te certifiëren van de
producenten van officiële statistieken. Het gaat om een vrijwillig label dat een onderscheid maakt tussen
de openbare statistieken en degene die geen officieel openbaar karakter hebben.Gegevens voor
wetenschappelijk onderzoekHet ontwerp laat toe om voortaan anonieme microdata ter beschikking te
stellen voor wetenschappelijk onderzoek met behoud van alle garanties inzake bescherming van de
privacy en het statistisch geheim.Het ontwerp wordt voor advies aan de Raad van State voorgelegd.(*) van
4 juli 1962. (**) meer bepaald van Richtlijn 95/46/EG.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Niet-gebruik van de waarderingsmethode

Op voorstel van de heer Marc Verwilghen, Minister van Economie, keurde deMinisterraad een ontwerp
van koninklijk besluit goed houdende het niet-gebruik van de waarderingsmethode op basis van de
waarde in het economisch verkeer voor de financiële instrumenten, de «fair value» methode.

Op voorstel van de heer Marc Verwilghen, Minister van Economie, keurde deMinisterraad een ontwerp van
koninklijk besluit goed houdende het niet-gebruik van de waarderingsmethode op basis van de waarde in
het economisch verkeer voor de financiële instrumenten, de «fair value» methode.

Het ontwerp voorziet een gedeeltelijke omzetting van de Richtlijn (*) van het Europees Parlement en de
Raad van 27 september 2001 met betrekking tot de waarderingsregels voor de jaarrekening en de
geconsolideerde jaarrekening van bepaalde vennootschapsvormen, banken en andere financiële
instellingen. De richtlijn is ook gekend als de 'fair value richtlijn'.Aangezien de IAS normen 32 en 39 nog
niet zijn goedgekeurd door de Europese Commissie via de comitologie procedure voorzien in de EG-
Verordening 1606/2002, betreffende de toepassing van de internationale boekhoudnormen, zet dit
ontwerp reeds de bepalingen van de fair value richtlijn om, die betrekking hebben op de informatie over
het niet-gebruik van de «fair value» waarderingsmethode die men in de toelichting bij de jaarrekening
moet opnemen. Daarnaast dient men ook gegevens over risicobeheer in het verslag van de raad van
bestuur op te nemen.Het ontwerp wordt voor advies aan de Raad van State voorgelegd.(*) 2001/65/EG, tot
wijziging van de Richtlijn 78/660/EEG, 83/349/EEG en 86/635/EEG.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Opzetten en exploitatie van GSM-mobilofoonnetten en DCS-1800-mobilofonienetten

Op voorstel van de heer Marc Verwilghen, Minister van Economie, en mevrouw Freya Van den
Bossche, Minister van Werk, keurde de Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goed tot
wijziging van het koninklijk besluit (*) betreffende het opzetten en de exploitatie van GSM-
mobilofoonnetten en het koninklijk besluit (**) betreffende het opzetten en de exploitatie van
DCS-1800-mobilofonienetten.

Op voorstel van de heer Marc Verwilghen, Minister van Economie, en mevrouw Freya Van den Bossche,
Minister van Werk, keurde de Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goed tot wijziging van het
koninklijk besluit (*) betreffende het opzetten en de exploitatie van GSM-mobilofoonnetten en het
koninklijk besluit (**) betreffende het opzetten en de exploitatie van DCS-1800-mobilofonienetten.

In België zijn er drie operatoren die een GSM-netwerk exploiteren: Belgacom Mobile, Mobistar en Base.
Naar aanleiding van het verzoek van Base om extra frequenties in de band van 900 MHz te krijgen, heeft
de Raad van het Belgisch Instituut voor Postdiensten en Telecommunicatie (BIPT) het besluit genomen van
4 juli 2003 met betrekking tot de toewijzing van radiofrequenties aan de operatoren van mobiele GSM-
telefonie. Hierin besluit men Base bijkomende kanalen toe te kennen. Maar om een gelijke behandeling
van de drie operatoren en eerlijke mededinging te waarborgen, worden aan Belgacom Mobile en Mobistar
een equivalente hoeveelheid bijkomende kanalen toegekend. Het ontwerp past het regelgevend kader aan
de beslissingen van de Raad van het BIPT aan.(*) van 7 maart 1995. (**) van 24 oktober 1997.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Internationale dag van personen met een handicap

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, en mevrouw
Gisèle Mandaila Malamba, Staatssecretaris voor het Gezin en Personen met een handicap, nam de
Ministerraad kennis vande beslissingen van de interministeriële conferentie voor personen met een
handicap, die op 29 november plaatsvond.

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, en mevrouw
Gisèle Mandaila Malamba, Staatssecretaris voor het Gezin en Personen met een handicap, nam de
Ministerraad kennis vande beslissingen van de interministeriële conferentie voor personen met een
handicap, die op 29 november plaatsvond.

Drie december is de internationale dag van personen met een handicap. Op diezelfde dag heeft de
ministerraad akte genomen van de beslissingen van de interministeriële conferentie voor personen met
een handicap, die op maandag 29 november plaatsvond. In de federale beleidsverklaring van 12 oktober
2004 staat immers dat de regering elk jaar, te beginnen in december 2004, de balans moet opmaken van
de werkzaamheden van de interministeriële conferentie voor personen met een handicap. Drie december
leek hiervoor dan ook een ideale datum. Dankzij een reeks genomen beslissingen kan het dagelijks welzijn
van de personen met een handicap verbeteren.1.Werkgelegenheid en kansen op de arbeidsmarkt Om de
discriminatie van personen met een handicap tegen te gaan, moet we onder meer hun toegang tot de
arbeidsmarkt vergemakkelijken. Naast de initiatieven op federaal, gewestelijk en gemeenschapsvlak,
moeten we de haalbaarheid en de voorwaarden nagaan voor de invoering van een systeem van
arbeidsparticipatie, dat: - het statuut en de inkomstenbron van personen met een handicap waarborgt;- de
overschakeling van een uitkering naar een job en vice-versa vergemakkelijkt, dankzij een vereenvoudiging
van de administratieve procedures;- de indienstneming van personen met een handicap aantrekkelijker
maakt voor de werkgevers. Een werkgroep kreeg de opdracht om in die zin voorstellen uit te werken
(vertegenwoordigers van de federale ministers en de gewest- en gemeenschapsministers). 2.De strijd
tegen de discriminatie: brochure van de FOD Werkgelegenheid «Wegwijs in. redelijke aanpassingen op de
werkplek voor personen met een handicap»Naar aanleiding van een aanbeveling van de Europese Unie
heeft de interministeriële conferentie de FOD Werkgelegenheid de opdracht gegeven een brochure op te
stellen over de goede praktijken omtrent de aanpassing van de werkplek voor personen met een handicap
in België. Een werkgroep bestudeerde het voorontwerp van de brochure «Wegwijs in. redelijke
aanpassingen op de werkplek voor personen met een handicap». De brochure zal in maart 2005
beschikbaar zijn.3.De strijd tegen de discriminatie : protocol van 10 mei 2004 betreffende de redelijke
aanpassingenDe wet van 25 februari 2003 ter bestrijding van discriminatie stelt het recht op de redelijke
aanpassingen in. Naar aanleiding hiervan, heeft de interministeriële conferentie een protocolakkoord
uitgewerkt omtrent het concept van de redelijke aanpassingen. Redelijke aanpassingen kunnen gaan van
het toegankelijk maken van een openbare ruimte tot het voorzien van een brailleklavier of een doventolk
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voor een werknemer. De conferentie heeft beslist:1. een werkgroep op te richten met als opdracht dit
protocolakkoord te evalueren en, op basis van deze evaluatie, tegen de volgende tweejaarlijkse
vergadering van de conferentie, dus in juni 2005, een ontwerp van samenwerkingsakkoord te
overhandigen. 2. een informatiecampagne te voeren samen met de federale regering, de gewesten en de
gemeenschappen over het recht op redelijke aanpassingen. 4.Statistische gegevens over de personen met
een handicap Er is een gebrek aan kwantitatieve en kwalitatieve gegevens om de doeltreffendheid van het
beleid inzake personen met een handicap te kunnen evalueren (precieze aantal personen met een
handicap en hun behoeften).Via de verbetering van onze nationale statistische gegevens kan het beleid
inzake personen met een handicap beter worden afgestemd op de concrete problemen die deze personen
ondervinden en op het beleid inzake personen met een handicap, inclusief het preventiebeleid.De
conferentie heeft beslist een werkgroep op te richten met als opdracht de items te bepalen die door het
NIS zullen worden verzameld, om een beter zicht te krijgen op het aantal personen met een handicap en
hun behoeften.5.Ontwerp van een portaalsite met alle nuttige informatie voor personen met een handicap
en hun omgevingDe interministeriële conferentie verklaarde zich akkoord om alle beschikbare informatie
over de rechten, voordelen en diensten voor personen met een handicap en hun omgeving onder te
brengen op één portaalsite. De portaalsite moet een algemeen, gebruiksvriendelijk en interactief
informatiemiddel zijn. De studie en de concrete verwezenlijking van deze website worden toevertrouwd
aan de Directie-generaal Personen met een Handicap, die de betrokken personen en verenigingen hierover
zal raadplegen. Het ontwerp van de website zal aan de interministeriële conferentie worden
voorgelegd.6.Topsporters Naar aanleiding van ontmoetingen met topsporters, het Belgian Paralympic
Comittee en het BOIC werd voorgesteld een tegemoetkoming voor sportintegratie uit te keren aan
topsporters die beantwoorden aan de selectiecriteria en aan beloften die waarschijnlijk aan deze criteria
zullen voldoen. Het gaat om ongeveer 80 personen. Dit voorstel werd unaniem goedgekeurd door het
Belgian Paralympic Committee.De interministeriële conferentie personen met een handicap heeft akte
genomen van het voorstel om een tegemoetkoming voor sportintegratie uit te keren en vraagt dat deze
maatregel een aanvulling wordt op de bestaande gemeenschapsvoorzieningen voor
topsporters.7.Toegankelijkheid en mobiliteit De Europese Unie beveelt aan om de openbaren ruimten en
gebouwen tegen 2010 toegankelijk te maken voor de personen met beperkte mobiliteit.Het ziet ernaar uit
dat België op dit vlak een zekere achterstand heeft opgelopen in vergelijking met zijn Europese buren.
Daarom moet de overheid de balans opmaken, zodat de resterende aanpassingswerken kunnen worden
gepland.1. De conferentie heeft beslist de aanneming van het ontwerpprotocol met betrekking tot de
toegankelijkheid te verschuiven naar de conferentie in juni 2005.2. De interministeriële conferentie vraagt
de federale overheid, de gewesten en de gemeenschappen een ontwerp van inventaris op te maken van
de door de overheid beheerde ruimten en gebouwen die toegankelijk moeten worden gemaakt voor
personen met beperkte mobiliteit.8.Geleidehonden Er waren talrijke interpellaties en parlementaire vragen
over het probleem van de toegang van geleidehonden tot openbare en semi-openbare plaatsen. In
november 2003 werden in de Kamer twee wetsvoorstellen ingediend in verband met deze
problematiek.Om een beter zicht te krijgen op deze kwestie, heeft de staatssecretaris op grote schaal het
advies gevraagd aan de openbare en semi-openbare diensten. De interministeriële conferentie zal de
samenvatting van de ingewonnen adviezen bestuderen tijdens de vergadering in juni 2005.9.Rolstoelen
Momenteel wordt een aanvraag voor een rolstoel ingediend bij het RIZIV. Voor alle bijkomende middelen
(bijvoorbeeld: extra batterij, ingebouwde telefoon,.) moet men aankloppen bij een gewestelijke dienst. Het
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is de bedoeling om te komen tot een «enig loket» bij het ziekenfonds. Binnen het RIZIV werd een « rolstoel
»-comité opgericht met vertegenwoordigers van de gewesten en de gemeenschappen. Binnenkort wordt in
het Belgisch Staatsblad een nieuwe nomenclatuur gepubliceerd. De interministeriële conferentie heeft
akte genomen van de vorderingen in het « rolstoel »-dossier. 10.De problematiek van mentaal
gehandicapten in hechtenisTijdens een studiedag op 26 november 2004, georganiseerd door de NVHVG in
samenwerking met het Centrum OBRA, kwam de situatie aan bod van mentaal gehandicapte personen die
in een gevangenis verblijven. Duurzame oplossingen vergen de samenwerking van alle gezagsniveaus, of
het nu gaat om de hechtenisomstandigheden in de psychiatrische afdelingen van de gevangenissen en de
instellingen ter bescherming van de maatschappij, om de follow-up van deze personen met het oog op een
geleidelijke reïntegratie in de maatschappij of om preventie.De interministeriële conferentie voor personen
met een handicap vraagt dat het overleg, dat hierover reeds plaatsvindt tussen de FOD Justitie en het
Vlaams gewest, wordt uitgebreid naar de vertegenwoordigers van de andere gewesten en
gemeenschappen.3. Aanneming van een koninklijk besluit tot verhoging van de inkomensvervangende
tegemoetkomingen voor personen met een handicap ouder dan 21 jaarDe ministerraad heeft zijn
goedkeuring gehecht aan een koninklijk besluit tot verhoging van de inkomensvervangende
tegemoetkoming (IT) met 1% op 1 oktober 2004, met 1% op 1 oktober 2006 en met 2% op 1 oktober
2007. Op die manier komen de IT op hetzelfde niveau te staan als de andere basisuitkeringen, zoals de
integratietegemoetkoming.Deze beslissing heeft betrekking op ongeveer 75.000 personen met een
handicap tussen 21 en 65 jaar: 32% van deze personen wonen samen, bij 23% gaat het om een persoon
ten laste en 45% is alleenstaand.De verhoging van oktober 2004 zal worden geregulariseerd vanaf januari
2005.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Verhoging van de plafonds van onvatbaarheid voor beslag

Op voorstel van mevrouw Laurette Onkelinx, Minister van Justitie, keurde de Ministerraad de
ontwerpen van koninklijk besluit goed die nodig zijn voor de inwerkingtreding van de verhoging van
de plafonds van de bedragen die onvatbaar zijn voor beslag, wanneer de schuldenaar één of
meerdere kinderen ten laste heeft (*).

Op voorstel van mevrouw Laurette Onkelinx, Minister van Justitie, keurde de Ministerraad de ontwerpen
van koninklijk besluit goed die nodig zijn voor de inwerkingtreding van de verhoging van de plafonds van
de bedragen die onvatbaar zijn voor beslag, wanneer de schuldenaar één of meerdere kinderen ten laste
heeft (*).

Deze verhoging bedraagt 53 euro per kind ter laste. Het geld voor beide ouders, ongeacht de
gezinssituatie, wanneer ze het bewijs leveren dat ze het kind daadwerkelijke ten laste hebben.Omdat deze
plafonds van onvatbaarheid voor beslag niet kunnen worden ingeroepen tegen de schuldeisers van
alimentiegeld (alimentatie zelf, bijdrage en, in de toekomst, dwangsom wegens het niet naleven van de
afspraken over de bewaring van het kind), zal deze maatregel tot gevolg hebben dat hetgeen beschikbaar
is voor de ouder die alimentatie moet ontvangen groter zal zijn wanneer hij gelijkgerechtigd wordt met
andere schuldeisers die een inbeslagneming laten uitvoeren.(*) art. 377§2 van de programmawet van 22
december 2003.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Businessplan en financiering FAVV

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, keurde de
Ministerraad het businessplan en de financiering goed van het Federaal Agentschap voor de
Veiligheid van de Voedselketen.

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, keurde de
Ministerraad het businessplan en de financiering goed van het Federaal Agentschap voor de Veiligheid van
de Voedselketen.

De Federale beleidsverklaring van 12 oktober 2004 bepaalde dat de Regering een nieuw
financieringssysteem van het Federaal Agentschap voor de Veiligheid van de Voedselketen zou vormen,
gebaseerd op het businessplan.Het businessplan van de Gedelegeerd Bestuurder van het FAVV houdt
rekening met de verwachtingen van de verschillende partners en creëert toegevoegde waarde in vijf
resultaatgebieden:- verwezenlijken van een veilige voedselketen door blootstelling van consumenten zo
laag mogelijk te houden en door incidenten en crisissen te beperken- creëren van een betrouwbaar imago-
verschaffen van een stabiel juridisch kader door mee te helpen aan administratieve vereenvoudiging-
nastreven van complementariteit met sectoren- bereiken van operationeel uitmuntende dienstverlening
Het financieringssysteem is gebaseerd op volgende principes:- de overheidsdotatie blijft behouden- het
totaalbedrag van de huidige bijdragen van de sectoren bestemd voor de controleactiviteiten blijft
ongewijzigd- de BSE-financiering wordt geïntegreerd in de financiering van het FAVV- er wordt een
transparant onderscheid tussen de retributies en de heffingen van de operatoren in de voedselketen
voorgesteld.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Sociaal stookoliefonds

Op voorstel van de heer Marc Verwilghen, Minister van Economie en Energie, en van de heer Christian
Dupont, Minister van Maatschappelijke Integratie, keurde de Ministerraad twee ontwerpen van
koninklijk besluit goed tot bepaling van de nadere regels voor de werking en de financiering van een
Sociaal Stookoliefonds.(*)

Op voorstel van de heer Marc Verwilghen, Minister van Economie en Energie, en van de heer Christian
Dupont, Minister van Maatschappelijke Integratie, keurde de Ministerraad twee ontwerpen van koninklijk
besluit goed tot bepaling van de nadere regels voor de werking en de financiering van een Sociaal
Stookoliefonds.(*)

Het eerste ontwerp bepaalt de werking en de financiering van het Sociaal Stookoliefonds. Het legt de
taken van het Fonds vast (het beheer en de inning van de bijdragen, het verifiëren van de kostenstaten
van de OCMW's...) en zijn structurele financiering.Het tweede ontwerp bepaalt de voorwaarden voor de
toekenning van de verwarmingstoelage en de bewijsstukken die de OCMW's aan het Fonds moeten
bezorgen. (*) tot uitvoering van het wetsontwerp dat de Kamer op dit ogenblik onderzoekt.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Welzijn van het kind

Op voorstel van mevrouw Laurette Onkelinx, Minister van Justitie, keurde de ministerraad het
voorontwerp van wet goed dat streeft naar de gelijkmatig verdeelde bewaring van het kind bij
scheiding van de ouders, en naar reglementering van de gedwongen uitvoering inzake bewaring van
het kind. Ook werden de ontwerpen van koninklijke besluiten goedgekeurd die nodig zijn voor de
inwerkingtreding van verhoging van de plafonds voor inbeslagname wanneer de schuldenaar één of
meerdere kinderen ten laste heeft.

Op voorstel van mevrouw Laurette Onkelinx, Minister van Justitie, keurde de ministerraad het voorontwerp
van wet goed dat streeft naar de gelijkmatig verdeelde bewaring van het kind bij scheiding van de ouders,
en naar reglementering van de gedwongen uitvoering inzake bewaring van het kind. Ook werden de
ontwerpen van koninklijke besluiten goedgekeurd die nodig zijn voor de inwerkingtreding van verhoging
van de plafonds voor inbeslagname wanneer de schuldenaar één of meerdere kinderen ten laste heeft.

De bewaring van het kind bij scheiding: evolutie van de praktijken.Tot een jaar of vijftien geleden werd de
hoofdzakelijke bewaring van het kind, tenzij bij uitzondering, toevertrouwd aan de moeder, met een
bezoekrecht voor de vader, meestal één weekend op twee, soms op woensdag en tijdens de helft van de
schoolvakanties.Tegenwoordig is iedereen het er over eens dat beide ouders bij de opvoeding van het kind
moeten betrokken worden. Dit principe, bevestigd door het Verdrag van de Verenigde Naties van 1991
over de rechten van het kind, vormde de basis van de wet van 13 april 1995 inzake de gezamenlijke
uitoefening van het ouderlijk gezag.Sedert 1995 aanvaarden steeds meer rechters het principe van de
gedeelde of beurtelingse bewaring (*). De huidige jurisprudentie meent echter dat de gedeelde bewaring
alleen mogelijk is wanneer beide partijen daarover akkoord zijn, en dit vermits deze oplossing alleen
werkzaam kan zijn wanneer de ouders over de modaliteiten van de bewaring overeenkomen.Dit is een
grote stap voorwaarts: tot voor enkele jaren weigerden bepaalde rechtbanken doodgewoon om de
gelijkmatig verdeelde bewaring toe te passen, zelfs wanneer de ouders akkoord waren.Momenteel wordt
bij scheiding geval per geval bekeken wat er met de bewaring van de kinderen gebeurt. Deze praktijk
maakt dat de uitkomst van een proces zeer onzeker is, wat dan weer leidt tot een opstapeling van
gerechtelijke procedures: iedereen "waagt zijn kans" en vaak is het de meest onverzettelijke ouder die
gelijk krijgt.De onvoorspelbare de afloop van een proces wordt nog versterkt door het feit dat elke rechter
terzake zijn eigen gevoeligheid laat spreken. Men kan spreken van een "model per rechter".Het belang van
het evenwicht van de kinderenDe gedeelde bewaring is uiteraard niet bij elke situatie de ideale oplossing.
Maar wanneer een scheiding onvermijdelijk is, is het belangrijk dat er een goede verstandhouding bestaat
tussen de beste formule het aanmoedigen van de verstandhouding tussen de ouders. Voor een kind is
immers niets verwoestenderdan een pijnlijk proces dat vader en moeder tegen elkaar voeren.In feite wordt
de beslissing over de bewaring van het kind vaak als dringende maatregel genomen bij het begin van de
scheiding. De rechter is dan verplicht om te oordelen op basis van gedeeltelijke elementen (attesten,
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processen-verbaal van de politie inzake een geïsoleerd voorval, houding van de partijen tijdens de
zitting...).De rechter doet vaak een voorlopige uitspraak, in afwachting van een onderzoeksmaatregel
(sociaal onderzoek, expertise...), maar de eerste beslissing wordt, uitzonderingen daargelaten, meestal
ook de definitieve. De inlichtingen die daarna worden ingewonnen zijn inderdaad vaak onvoldoende om de
situatie zoals die zich in de loop van de tijd ontwikkelde opnieuw in vraag te kunnen stellen. Een
belangrijke meerderheid van de groep "Gezin en burgerlijke gerechtelijke rechten" die van november 2003
tot maart 2004 samenkwam in het kader van de "Staten-generaal van het Gezin", pleitte voor het invoeren
van "een wettelijk model dat de rechter verplicht zou moeten volgen indien er geen andere elementen
aanwezig zijn".In navolging van het begrip "gezamenlijke uitoefening van het ouderlijk gezag" van de wet
van 13 april 1995, kon dit model enkel egalitair zijn. Het moest dus een gelijke verdeling aanbevelen van
de duur van de bewaring tussen de ouders, om zo een echte gedeelde ouderlijke verantwoordelijkheid te
bevorderen.Een soepel model voor gedeelde bewaringHet voorontwerp van wet dat Minister Onkelinx
voorstelt bevat een soepel model dat de gelijkmatig verdeelde bewaring bevoorrecht. Dit model zal de
wens om tot een akkoord te komen aanmoedigen, aangezien men er alleen wegens gemotiveerde redenen
van zal kunnen afwijken.De gedeelde bewaring zou dus de norm worden, indien het ouderlijk gezag
gezamenlijk wordt uitgeoefend. Het zal niet van toepassing zijn wanneer de rechtbank het ouderlijk gezag
uitsluitend aan één ouder toewijst.Bij gezamenlijke uitoefening van het ouderlijk gezag kan de rechter
niettemin de bewaring aanpassen in functie van bijzondere situaties (geografische verwijdering tussen de
ouders, onbeschikbaarheid, broeder- en zusterschap, zeer jonge leeftijd van het kind...): in dergelijk geval
zal hij zijn beslissing moeten motiveren.Het zal niet langer de taak zijn van de ouder die om gedeelde
bewaring verzoekt om de gegrondheid ervan aan te tonen, maar het zal aan de ouder die zich ertegen
verzet toekomen om te bewijzen dat er een contra-indicatie bestaat. De Minister wenst geen afdwingbaar
model op te leggen: het model voor de gelijkmatig verdeelde bewaring zou veralgemeend moeten worden,
maar de formule zal niet onmiddellijk worden opgedrongen, aangezien de wet aan de rechtbanken een
belangrijke beoordelingsbevoegdheid behoudt, in functie van specifieke omstandigheden.Vereenvoudiging
van de proceduresHet ontwerp van de Minister zal bovendien de procedureregels wijzigen die van
toepassing zijn in de jeugdrechtbank op het gebied van het ouderlijk gezag en de bewaring:- de
opportuniteit van voorlopige maatregelen zal worden onderstreept;- door het instellen van een her-
evaluatie van de situatie wanneer de gelijkmatig verdeelde bewaring niet onmiddellijk wordt bevolen;-
door de invoering van een mechanisme zodat men niet meer verplicht is om een nieuwe procedure in te
leiden indien de omstandigheden veranderen: het neerleggen van conclusies of van een schriftelijk
verzoek bij de griffie zal het de rechter mogelijk maken de zaak te herbekijken, teneinde eventueel een
voorheen genomen beslissing te wijzigen.Welke oplossing wanneer de beslissingen van de rechter niet
worden gerespecteerd?In een dergelijk geval voorziet de wet momenteel twee mogelijkheden:- de ouder
die het slachtoffer is kan een strafrechtelijke klacht indienen: aangezien de veroordeling pas meerdere
maanden nadien zal worden uitgesproken, kan voor sommige ouders de relatie met hun kind ernstig
verstoord zijn of verliezen ze zelfs elk contact met het kind. Deze situatie kan bovendien zeer schadelijk
voor het kind zelf zijn;- de rechter kan een dwangsom opleggen: die kan echter niet doeltreffend blijken
indien de weerspannige partij onvermogend is.Wanneer de rechterlijke beslissingen op het gebied van de
bewaring niet worden uitgevoerd, staat het slachtoffer haast machteloos.We moeten rekening houden met
het lijden van de ouder die het moeilijk heeft om zijn rechten te doen respecteren en met het belang van
het kind om contact te houden met beide ouders. Uit respect voor het kind moet er echter omzichtig
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worden gehandeld. In die zin stelt het voorontwerp van wet twee concrete oplossingen voor:- na
vaststelling van de overtreding kan de rechter de situatie opnieuw onderzoeken en zo nodig een beroep
doen op dwangmaatregelen. In dat kader kan hij de gerechtsdeurwaarder belasten met de gedwongen
terugname van het kind. Hij zal hierbij vergezeld zijn door een bevoegde persoon, zodat de gedwongen
terugname van het kind in goede omstandigheden verloopt voor het betrokken kind.- de dwangsom zal
kunnen worden geïnd in de vorm van beslagname op het loon of de sociale uitkeringen, zoals dat het geval
is bij alimentatie, en zoals voorzien in artikel 1412 van het Gerechtelijk Wetboek. Dat laatste zal dus
worden gewijzigd, zodat het mogelijk wordt dat de inbeslagneming wordt uitgebreid tot de veroordelingen
tot betalen van een dwangsom in geval van het niet naleven van de afspraken over de bewaring. Men kan
inderdaad van oordeel zijn dat het niet naleven van de afspraken over de bewaringnet zo ernstig is als het
niet betalen van alimentatiegeld. Omdat beide gevallen strafrechtelijk wordt bestraft, is het dus
onontbeerlijk dat de geldelijke sancties die eruit voortvloeien even efficiënt zijn.Inwerkingtreding van de
verhoging van de drempels van onvatbaarheid voor beslagIn geval van beslagname, voorziet artikel 1409
van het Gerechtelijk Wetboek dat een bepaalde som geld moet beschikbaar blijven om een waardig
bestaan te verzekeren aan de schuldenaar. Momenteel kan op deze sommen enkel beslag worden gelegd,
wanneer de schuldenaar het alimentatiegeld niet betaalt. Deze uitzondering zal worden uitgebreid: ook het
bedrag van de dwangsommen die kunnen worden opgelegd in geval van het niet naleven over de
afspraken van de bewaring. (*) Men geeft de voorkeur aan de uitdrukking "gedeelde bewaring", want
wanneer de ouders gescheiden zijn en het kind zich nu eens bij de ene en dan weer bij de andere ouder
begeeft, is er reeds sprake van beurtelingse bewaring; de gedeelde bewaring houdt daarnaast in dat de
ouders evenveel tijd doorbrengen met hun kinderen.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Overbrenging gevonniste personen

Op voorstel van mevrouw Laurette Onkelinx, Minister van Justitie, en de heer Patrick Dewael, Minister
van Binnenlandse Zaken, keurde de Ministerraad het voorontwerp van wet goed tot wijziging van de
wet (*) over de overbrenging van gevonniste personen tussen staten.

Op voorstel van mevrouw Laurette Onkelinx, Minister van Justitie, en de heer Patrick Dewael, Minister van
Binnenlandse Zaken, keurde de Ministerraad het voorontwerp van wet goed tot wijziging van de wet (*)
over de overbrenging van gevonniste personen tussen staten.

Overbrenging van gevonniste personen in het kader van de strafuitvoeringDankzij het voorontwerp kan
men een buitenlander die in België werd veroordeeld en die bovendien het voorwerp was van een
verwijderings- of uitzettingsmaatregel of elke andere gelijkaardige maatregel naar het buitenland
overbrengen.Aangezien deze persoon geen enkele mogelijkheid heeft om zich weer in de Belgische
maatschappij te integreren (éénmaal de straf is uitgezeten wordt die persoon naar de landsgrens
gebracht), zal hij onmiddellijk naar zijn land van oorsprong worden overgebracht om daar zijn straf uit te
zitten, indien dat land eveneens partij is bij het aanvullend Protocol bij het Europees Verdrag over de
overbrenging van gevonniste personen. (**)De overbrenging kan onmiddellijk gebeuren na de veroordeling
in België, nadat de mening van de betrokkene werd gevraagd. Het is niettemin voorzien dat de gevonniste
buitenlanders die in België hun familiale en sociale banden hebben, beschermd zijn tegen een
overbrengingsmaatregel.Overname van het toezicht op gevonniste personen of personen in
voorwaardelijke vrijheid in België of in het buitenland. Dankzij het voorontwerp kan een persoon die in
België werd veroordeeld en die in voorwaardelijke vrijheid werd gesteld, ons grondgebied verlaten voor
een andere staat die partij is bij het Europees Verdrag (***) betreffende het toezicht op de voorwaardelijk
veroordeelde of in vrijheid gestelde personenen om die staat toe te laten te controleren of de betrokken
persoon de voorwaarden die aan zijn invrijheidsstelling verbonden zijn respecteert.Wanneer dit niet het
geval is, zal men de persoon in de nieuwe staat aanhouden en de voorwaardelijke invrijheidsstelling
vervangen door de uitvoering van de gevangenisstraf waartoe de persoon oorspronkelijk werd
veroordeeld.De omgekeerde situatie wordt ook mogelijk: veroordeling van een persoon in het buitenland
en voorwaardelijke invrijheidsstelling onder controle van België met eventuele aanhouding in België in
geval van niet-naleving van de voorwaarden.(*) van 23 mei 1990.(**) opgemaakt in Straatsburg op 18
december 1997.(***) Straatsburg, 30 november 1964, door België geratificeerd.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Aanpassing elektriciteitswet

Op voorstel van de heer Marc Verwilghen, Minister van Energie, keurde de Ministerraad een
voorontwerp van wet goed tot omzetting van de gas- en elektriciteitsrichtlijnen.

Op voorstel van de heer Marc Verwilghen, Minister van Energie, keurde de Ministerraad een voorontwerp
van wet goed tot omzetting van de gas- en elektriciteitsrichtlijnen.

Het wetsontwerp voert ook de maatregel uit, zoals vervat in het regeerakkoord, die de bevoegdheden
tussen de regulator en het Bestuur Energie duidelijker verdeelt.Wat betreft de omzetting van de
elektriciteitsrichtlijn:Het voorontwerp heeft als doelstelling het door de wet van 29 april 1999 opgestarte
liberaliseringsproces voor de nettoegang verder uit te diepen door:- de transparantie van de prijzen voor
het elektriciteitstransport te versterken en deze voorspelbaar te maken. Dit vormt een essentieel element
voor de stabiliteit van de leveringscontracten.- op basis van de best practices, zoals toegepast in de
landen die aan België grenzen, te werken.Hiertoe voert het voorontwerp een systeem van
meerjarentarieven in. De methode leidt tot verminderde administratieve lasten en voorziet, bovenop een
herziening om de 4 jaren, in een jaarlijkse controle op basis van een aantal variabelen om na te gaan of de
tarieven niet afwijken van de basisprincipes die de regulator aan het begin van de periode heeft
goedgekeurd.Het voorontwerp besteedt eveneens aandacht aan de aanvoer van energie op het Belgische
grondgebied in het kader van de mededinging door:- het verzekeren dat het beheer, het onderhoud en de
uitbouw van het netwerk dat door Elia, de beheerder van het transportnetwerk uitgebaat wordt, zo gebeurt
dat het netwerk betrouwbaar en veilig is. Zodat de leveringen voor de netwerkgebruikers regelmatig zijn
en storende effecten vermeden worden die op economisch vlak gevaarlijk zijn, zoals een black-out; - het
versterken van de koppelverbinding van het Belgische systeem door het verbeteren van de
investeringsvoorwaarden van de koppelverbindingen om zo de oprichting van een afgesloten, lokale markt
te vermijden.Het wetsontwerp stemt ook de regels inzake Corporate Governance af, die van toepassing
zijn op de beheerder van het transportnetwerk, op het Wetboek van Vennootschappen om een mogelijke
discriminatie van de andere Belgische vennootschappen te vermijden. Hierbij wordt ervoor gezorgd dat
aan de onafhankelijkheidsvereisten ten opzichte van de activiteiten die geen verband houden met het
elektriciteitstransport wordt voldaan.Ten slotte voorziet het voorontwerp in een specifieke
vergunningsprocedure voor de bouw van installaties voor het opwekken van stroom wanneer de
productiecapaciteit, de maatregelen inzake energie-efficiëntie en het beheer van de energievraag de
bevoorradingszekerheid onvoldoende waarborgen.Wat betreft de omzetting van de gasrichtlijn:De
gasrichtlijn voert het concept van de aanduiding van de aardgastransmissiebeheerder in. Naar het
voorbeeld van de huidige elektriciteitsregeling worden drie afzonderlijke beheerders aangeduid: (i) de
beheerder van het aardgastransportnet; (ii) de beheerder van de opslaginstallatie voor aardgas; en (iii) de
beheerder van de LNG-installatie.Op basis van de voorstellen van de bedrijven die instaan voor het
transport van aardgas en die momenteel houder zijn van een transportvergunning, zal de Minister de drie
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voornoemde beheerders aanduiden, overeenkomstig de in het ontwerp toegelichte procedure. Het
ontwerp bepaalt dat de Raad van Bestuur, het Directiecomité of desgevallend de Gedelegeerd Bestuurder
de regels inzake Corporate Governance uit het Wetboek van Vennootschappen in acht nemen.Zoals voor
het voorontwerp van wet met betrekking tot elektriciteit, herziet de nieuwe tekst de
tarificatiemethodologie om te verhelpen aan de nadelen die aan de huidige methode verbonden zijn. Het
gaat om een gebrek aan voorspelbaarheid van de tarieven op lange termijn, een administratieve kost voor
het jaarlijkse tariefbeheer en onregelmatige tarieven als gevolg vande jaarlijkse herziening.Naar het
voorbeeld van het systeem zoals gebruikt in Nederland en Groot-Brittanië, voert de Regering een systeem
van meerjarentarieven in. De basisprincipes laten toe:- voldoende inkomsten te waarborgen voor de
beheerder van het transmissienetwerk zodat hij zijn wettelijke verplichtingen kan nakomen; - de
bescherming van de consumentenbelangen te garanderen, voor wat de prijzen en de kwaliteit van de
aangeboden diensten betreft.Wat betreft de verdeling van de bevoegdheden tussen de verschillende
organen:Met het oog op een betere taakverdeling tussen de verschillende overheden, belast het
voorontwerp het Bestuur Energie met de problemen inzake de evolutie van de infrastructuurbehoeften en
kent aan de CREG de controle op de uitvoering van dit plan op het vlak van de operatoren toe.Met deze
voorstellen wordt een grote stap voorwaarts gezet sinds de omzetting van de eerste Europese gas- en
elekticiteitsrichtlijn in federale wetgeving, in 1999. België bouwt aldus gestadig verder aan een
vrijgemaakte markt die positieve effecten met zich meebrengt voor alle eindafnemers.De Minister van
Economie en Energie beklemtoont dat een constructieve, beredeneerde en gefundeerde aanpak,
gebaseerd op een realistische middellange tot langetermijnvisie, hierbij een absolute noodzaak is.(*) van
26 juni 2003.
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Hoort bij Ministerraad van 3 december 2004

Elektronische boekhouding wettelijk erkend

Tot op vandaag zijn zo'n 600.000 bedrijven en eenmanszaken verplicht om naast hun eventuele
elektronische boekhouding ook een papieren boekhouding bij te houden. In de praktijk betekent dit
een hoop nodeloze rompslomp die tot 60 miljoen euro per jaar kost aan het bedrijfsleven. Vandaag
keurde de Ministerraad op initiatief van de heer Vincent Van Quickenborne, Staatssecretaris voor
Administratieve Vereenvoudiging, een ontwerp van koninklijk besluit goed over elektronische
boekhouding waardoor de papieren boekhouding in haar geheel wordt afgeschaft.

Tot op vandaag zijn zo'n 600.000 bedrijven en eenmanszaken verplicht om naast hun eventuele
elektronische boekhouding ook een papieren boekhouding bij te houden. In de praktijk betekent dit een
hoop nodeloze rompslomp die tot 60 miljoen euro per jaar kost aan het bedrijfsleven. Vandaag keurde de
Ministerraad op initiatief van de heer Vincent Van Quickenborne, Staatssecretaris voor Administratieve
Vereenvoudiging, een ontwerp van koninklijk besluit goed over elektronische boekhouding waardoor de
papieren boekhouding in haar geheel wordt afgeschaft.

Hoewel de meeste ondernemingen hun boekhouding voeren via aangepaste boekhoudsoftware, bepaalt de
regelgeving in België nog steeds dat de boekhoudboeken verplicht op papier dienen te worden gehouden.
Bovendien moesten deze boeken voordat ze in gebruik werden genomen, elk individueel geviseerd of
geparafeerd worden door de griffies van de rechtbanken van koophandel.In een tijd waar een computer
niet meer weg te denken is uit het bedrijfsleven, leidt dit tot de absurde praktijk dat ondernemers
computerlijsten dienden uit te printen en manueel in te kleven in de wettelijk voorgeschreven geviseerde
en/of geparafeerde boeken. Het prijskaartje is niet min: wanneer men ervan uitgaat dat een onderneming
gemiddeld een halve dag per jaar spendeert aan een papieren boekhouding aan gemiddelde kost van 100
euro (gemiddelde kost van 25 euro bruto per uur per werknemer) dan kunnen zo'n600.000 bedrijven tot
60 miljoen euro per jaar uitsparen.Concreet betekent de vereenvoudiging, dat ondernemingen niet langer
verplicht zijn naar de griffie van de rechtbank van koophandel te gaan om hun boeken te laten viseren of
te paraferen. Het betekent ook dat ze niet langer verplicht zijn om hun elektronisch bijgehouden
boekhouding uit te printen en manueel in voorgeschreven boeken in te kleven.Bovendien werd erover
gewaakt dat de nieuwe regeling voor de kleinste bedrijven, waar een papieren boekhouding goedkoper is,
geen administratieve meerkost veroorzaakt. Voor deze bedrijven is het vaak duurder te investeren in
boekhoudsoftware of beroep te doen op een externe boekhouder. Zij kunnen, indien ze dat wensen,
gebruik blijven maken van een eenvoudige papieren procedure. In het ontwerp van koninklijk besluit wordt
een rechtszeker kader gecreëerd voor het (louter) elektronisch bijhouden van de boekhouding. De
elektronische boekhouding dient aan dezelfde vereisten inzake continuïteit, regelmatigheid en
onveranderlijkheid te voldoen als de papieren boekhouding, en moet bewaard blijven en toegankelijk zijn
voor controledoeleinden. De Commissie voor Boekhoudkundige Normen zal aan de hand van adviezen en
aanbevelingen, regels uitwerken voor het gebruik van elektronische boekhoudprogramma's.
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